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天生优雅  生来智慧

真正的优雅

无需故作姿态

安静内敛

 

真正的智慧

源于强大的内心

与生俱来

云格，集优雅与智慧于一身

Inborn Elegance and Wisdom
True elegance 
Make no deliberate pose
It’squiet and introverted

True wisdom 
Comes from powerful inner side
It’s inherent 

Winger carrieson both elegance and wisdom



优雅美感  舒适坐感

腰托设计犹如天鹅展翼，

轻盈、典雅、高贵，开启椅背上的艺术；

翼型腰托全面贴合腰椎曲线，带来舒适享受。

拥有网布、皮革、麻绒3种椅座面料选择，全面契合多样化需要。

 

Elegant Beauty and Comfortable Sit Feeling
The waist holder designed like swan wings.
The lightness, elegance and nobility open the art on the chair back;
The wing-shape waist holder fully fits the lumbarvertebra curves, thus 
bringing enjoyment.
Three fabrics are available, including screen cloth, leather and linen velvet, 
which fully meet the diverse demands. 
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倾仰之间  坐拥健康 

正确的坐姿，至少能减少40%的颈腰椎病发病率。

云格根据人体工学设计，多功能腰托、升降头枕可以灵活调节，

完全贴合颈腰椎曲线，确保坐姿正确舒适，全面呵护健康。

Lean Backward to Embrace Health

同步倾仰
确保坐姿灵活舒适，让身体彻底放松

Simultaneous leaning 
Ensure flexible and comfortable sitting posture
and completely relaxed body.

全面支撑
关键支撑点有效分解颈椎腰椎压力

Lean Backward to 
Embrace Health

The right sitting posture can reduce the cervical spondylosis and lumbar 
spondylosis morbidity by 40% at least.
Winger adopts the design of ergonomics and its multifunctional waist 
holder and adjustable head pillow can be flexibly regulated.
It perfectly matches the cervical and lumbar vertebra curves to ensure 
comfortable and correct sitting posture and fully takes care of your health.

Full Support
Key supporting points effectively alleviate the pressure 
on the cervical and lumbar vertebra.



Nine Adjustments 
and fullyfitness
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可更换座套

The seat cover can be changed

座面前后滑动调节

The seat surface sliding adjustment 
back and forth

donati自负重底盘

Donati self-load base

扶手左右调节

The armrest adjustment right and left

扶手上下调节

The armrest adjustment up and down
座椅高度调节

The chair height adjustment

腰靠前后上下调节

The waist cushion adjustment back, forth, 
up and down

座椅头枕调节

The radian of the lumber

座椅倾仰度调节

Leaning angle adjustment

60mm

40mm

20゜

九处调节  处处契合

云格集优雅与智能于一身，全方位的灵活调

节功能，适应各种坐姿变化；柔美流畅的S

型线条，身体随时保持最舒适的状态。

Winger integrates both elegance and smartness. The comprehensive flexible 
adjustment function can adapt to different sitting positions. The graceful and 
smooth S-shape line enables your body to maintain the most comfortable 
conditionat all times.
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心率 坐姿

坐时呼吸率

 

①打开座椅电源开关，指示灯亮

②打开手机APP，连接蓝牙

③自动监测数据

Switch on the chair power and the 
indicator light is on
Open the App on your mobile phone 
and connect Bluetooth
Automatically monitor data

① 

② 

③ 

Sunon Housekeeper

tips

“智”能监测  健康管理

Smart Monitoring and Health Management

智能监测

坐垫内置智能传感器，监测用户压力分布、入座时长、心率、呼吸率等各项指标，经过数据处理中心，用户

可以通过专用的app软件实时掌握身体各种数据。

健康管理

数据监测的目的就是为了实现健康管理；

通过坐姿和压力指数监测，帮助用户养成良好的坐姿习惯，有益身心；

通过入座时长监测，提醒用户摆脱长时间坐姿办公，劳逸结合；

通过呼吸率、心率监测，帮助用户了解自身健康状况，及时采取措施；

云格，用科技智慧，真正为用户健康服务。

Smart Monitoring
The cushion is equipped with a smart sensor which is used to monitor users’ indexes such as pressure distribution, sitting time, heart 
rate and respiratory rate, etc. Through the data processing center, users can grasp constantlyvaried body data on a special App.

Health Management
The purpose of data monitoring is to realize health management;
The sitting posture and pressure index monitoring helps users cultivate good habits of sitting, thus benefitting the users both 
physically and mentally;
The sitting time monitoring reminds usersto avoid long-time workingand spare some time tohave a rest;
The respiratory rate and heart rate monitoring helps users realize their health status and take timely measures;
Winger truly serves users’ health with science & technology and wisdom. 

App



云格拥有精致轻盈的外形以及强大的功能设计，为用户带来与众不同的体验。

灵活的椅轮能够轻松移动，快速组合后适应各种需求，让整个空间充满乐趣。

Out of the Ordinary,Enjoy Fun in Different Ways与众不同  多变乐趣
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Winger is exquisite and light by appearance and owns multifunctional 
designs, which brings unique experience to users.
The flexible wheels make it easily movable and can meet with different 
demands of users by quick assembly, filling fun to the entire space. 



简约风格焕发独特力学美感，丰富色彩带来洽谈的无限乐趣。

The concise style radiates with a unique sense of mechanics 
and rich colors make negotiations infinitely enjoyable. 

扶手宛如一双臂膀，带来舒适入座享受。

坐垫可翻转，节省收纳空间，轻松完成移动和存放。

The armrests are like two arms, making sitting comfortable. 
The cushion can be flipped to save the storage space, thus make move and storage easily. 
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椅背 Chair Back / 椅座 Chair Seat

主管椅
CWG82/CWG83
W615*D560*H1275

主管椅 
CWG80/CWG81
W615*D560*H1295

职员椅
CWG62/63

W540*D545*H815 W540*D535*H815

  职员椅 
CWG70/71

CW-AN系列

CW-AN10H CW-AN21H CW-AN80H CW-AN30H CW-AN29HCW-AN40HCW-AN50H CW-AN60H CW-AN70H

SM-ML21B SM-ML40B SM-ML50B SM-ML60B SM-ML81B SM-ML82B

TP-ZP系列

TP-ZP21H TP-ZP50H

SM-ML系列

职员椅
CWG62/63
W615*D560*H1062 W615*D560*H1062

  职员椅 
CWG60/CWG61
W615*D560*H1082

职员椅 
CWG64/CWG65


